
 Protokół Nr XIII/20

z posiedzenia Rady Miasta Kolno, które odbyło się w dniu 3 lipca 2020 r. w sali widowiskowej

Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 12.00, a zakończono o godzinie 15.30.            

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miasta  –  Pan  Mariusz  Rakowski.  Powitał

przybyłych radnych oraz wszystkich gości. 

Przewodniczący Rady  stwierdził  prawomocność  posiedzenia  Rady.  Nadmienił,  że  na  ogólną

ilość  15  radnych  udział  w  sesji  bierze  14  radnych,  co  daje  quorum  do  podejmowania

prawomocnych uchwał oraz wniosków. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  porządek  obrad  sesji  został  dostarczony  radnym  

wraz z zawiadomieniem na dzisiejszą sesję Rady. 

Uwag  do  protokołu  obrad  nie  wniesiono.  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie

porządek sesji za zaproponowanym porządkiem dziennym sesji głosowało 14 radnych, głosów

przeciw – zero, głosów wstrzymujących się – zero.  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia:

1. Otwarcie sesji, zapoznanie z porządkiem Otwarcie sesji, zapoznanie z porządkiem obrad.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych.

5. Rozpatrzenie raportu o stanie Miasta Kolno za 2019 rok:

a) debata nad raportem o stanie Miasta Kolno,

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kolno wotum zaufania. 

6. Absolutorium dla Burmistrza Miasta Kolno za 2019 rok:

a) sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  Miasta  Kolno  za  2019  rok  oraz  sprawozdanie

finansowe  

Miasta Kolno za 2019 rok,

b) wniosek i opinia Komisji Rewizyjnej,

c) opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku, 

d) dyskusja,

e) podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze

sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2019 rok,

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020 rok.
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8. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w mieście Kolno.

9. Podjęcie uchwały uchylająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych,

którego  właścicielem  jest  Miasto  Kolno  oraz  warunków  i  zasad  korzystania  z  tych

przystanków. 

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  w trybie  bezprzetargowym

umowy najmu lokalu użytkowego.

11. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta

Kolno. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości

położonych na terenie miasta Kolno.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu  świadczenia  usług  

w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie podjęcia

uchwały  Rady  Miasta  Kolno  w  sprawie  ochrony  zdrowia  mieszkańców  przed

elektroskażeniem.

16. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kolnie za 2019 rok.

17. Sprawozdanie z działalności Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu za 2019 rok.

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. Wolne wnioski.

19. Zamknięcie obrad.

Ad. 1. 

Jak wyżej. 

Ad. 2. 

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  protokół  z  ostatniej  sesji  Rady  Miasta  Kolno  

Nr  XII/20  z  dnia  8  maja  2020  r. był  wyłożony  do  wglądu  w  Wydziale  Organizacyjnym  

i Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał możliwość

zapoznania się, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych

uwag.

Ponieważ  żadnych  uwag  nie  wniesiono,  Przewodniczący  Rady  wnioskował  o  przyjęcie

protokołu w napisanym brzmieniu. 

Innych wniosków nie było. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytania.  

Za wnioskiem głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się 

- zero. Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący Rady  stwierdził,  że  Rada  jednogłośnie  przyjęła protokół  Nr XII/20  z  dnia  

8 maja 2020 r. w napisanym brzmieniu.

Ad. 3.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 3 porządku obrad 

tj. sprawozdania Burmistrza Miasta Kolno z pracy między sesjami. 

Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  z  pracy  między  sesjami  przedstawił  

Pan Andrzej Duda – Burmistrz Miasta (sprawozdanie w załączeniu). 

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi do wyżej wymienionego sprawozdania.

Nikt głosu nie zabrał. 

Ad. 4.

Pan Mariusz Rakowski  - Przewodniczący Rady -  przechodzimy do 4 punktu tj.  interpelacje  

i zapytania radnych. W tym punkcie porządku dziennego obrad radni mogą zgłaszać interpelacje.

Radna  Irena  Gołębiewska  przedstawiła  prośbę  mieszkańca  Kolno  o  wyremontowanie  ul.

Chopina. 

Radny Andrzej Szymański zapytał:  

 czy zostanie udzielona pomoc dla  mieszkanki Kolna zamieszkałej  przy ul. Kościelnej

z powodu zalania?

 czy będą remontowane place zabaw i boiska szkolne w szkołach podstawowych?

 czy  zostaną  podjęte  kroki  budowy  placu  zabaw  dla  mieszkańców  Kolna  od  strony

Łomży?

 czy jest możliwość systematycznego wykaszania traw na alejkach cmentarnych?  

 o  sprawę  dotyczącą  Spółdzielni  socjalnej,  która  prowadziła  działalność  przy  ul.

Handlowej 3? 

 jak nadzorowane są zakłady, które prowadzą działalność gospodarczą? 

Radny Zbigniew T. Twarowski złożył:

 pisemną  interpelację  dotyczącą  funkcjonowania  miejskiej  oświaty  w  czasie  epidemii

koronowirusa.

 pisemne zapytanie w sprawie wykonania w najbliższej przyszłości ścieżki rowerowej.

Radny Zbigniew T. Twarowski zapytał:

 kiedy będą czynne połączenia linii autobusowych?
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 jak ma być zagospodarowane miejsce po zburzeniu budynku przy ul. Sobieskiego 3? 

 czy jest możliwość częstszego koszenia traw w mieście Kolno?

 jakie są możliwości rozwiązania problemu zalewania drogi Nr 63?  

 czy będzie złożony wniosek do programu budowy kolei lokalnych? 

 kiedy zostanie modernizowana ciepłownia miejska? 

 jak w Kolnie przedstawia się realizacja programu czyste powietrze? 

 czy  jest  możliwość  umieszczenia  na  stronie  Urzędu  Miasta  Kolno  wizualizacja

rewitalizacji parku i okolic stadionu? 

 na co zostaną przeznaczone pieniądze z Funduszu Inwestycji Samorządowych? 

Radny Jan Kapelański zapytał o rozbudowę parkingu przy przychodni Medicare s.c. NZOZ?

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Ad. 5.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – raport  o stanie miasta  Kolno za rok 2019

otrzymaliście  Państwo w maju  br.  Raport  obejmuje  podsumowanie  działalności  Burmistrza  

w roku poprzednim, w szczególności realizację polityk, programów i strategii oraz uchwał Rady

Miasta. 

Ad. a).

Pan Mariusz Rakowski  –  Przewodniczący Rady  – w debacie  nad Raportem o stanie  miasta

Kolno  za  2019  rok  zabierają  głos  radni  oraz  mieszkańcy  miasta.  Mieszkaniec,  który  chciał

zabrać  głos  w  debacie  zobowiązany  był  złożyć  pisemne  zgłoszenie,  poparte  podpisami  

co najmniej  20  osób,  do  Przewodniczącego Rady  Miasta  Kolno.  Zgodnie  z  art.  28aa ust.  8

ustawy  o  samorządzie  gminnym  „Zgłoszenie  składa  się  najpóźniej  w  dniu  poprzedzającym

dzień,  na który zwołana została sesja,  podczas której  ma być przedstawiany raport o stanie

gminy.”

Na  moje  ręce  nie  wpłynęły  zgłoszenia  mieszkańców  Kolna,  którzy  chcieliby  zabrać  głos  

w tej debacie. 

Otwieram debatę.

Głos zabrali:

1. Radny Zbigniew T. Twarowski,

2. Burmistrz Miasta Andrzej Duda.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Ad. b).
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Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do podpunktu „b” tj. projektu

uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kolno wotum zaufania. Projekt uchwały był

w  materiałach  i  był  analizowany  przez  poszczególne  Komisje  Rady.  Komisje  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu

uchwały głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – 2.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Kolno

wotum zaufania, Rada podjęła większością głosów. 

uchwała nr XIII/98/20

(w załączeniu)

Ad. 6.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do 6 punktu tj. absolutorium 

dla Burmistrza Miasta Kolno za 2019 rok. Państwo Radni otrzymali sprawozdanie z wykonania

budżetu miasta Kolno za 2019 r., oraz sprawozdanie finansowe miasta Kolno za 2019 rok.

Ad. a).

Pan  Andrzej  Duda –  Burmistrz  Miasta  –  budżet  Miasta  Kolno  na  rok  2019  Rada  Miasta

uchwaliła  w  dniu  4  grudnia  2018  roku.  Dochody na  rok  2019  na  plan  53.540.991,51  zł

zrealizowano na kwotę 53.506.991,64 zł, tj. 99,94% w stosunku do planu.

Realizacja dochodów przedstawia się następująco:

 dochody podatkowe  - 14.631.088,36 zł – 27,34%                

 dotacje na zadania zlecone – 12.408.232,64 zł  – 23,20%

 środki  pozyskane  na  realizację  zadań  inwestycyjnych i  bieżących –  11.842.587,03 zł   –

22,13%

 subwencje – 10.564.566,00 zł –  19,74%

 pozostałe dochody własne – 4.060.517,61 zł – 7,59%

Wydatki  na rok 2019 na plan  59.534.491,51 zł  zrealizowano na kwotę 57.612.547,42 zł,  tj.

96,77% w stosunku do planu.

Wydatki  bieżące  zrealizowano  na  kwotę  39.775.496,30  zł,  a  wydatki  majątkowe  na  kwotę

17.837.051,12 zł.

W ramach inwestycji zrealizowanych w roku 2019 należy wskazać:

1. Budowę ulicy M. Dąbrowskiej;

2. Zakup gruntów w ramach poszerzenia terenów przemysłowych w Kolnie;

3. Termomodernizacja budynków komunalnych;

5



4. Przygotowanie terenów pod inwestycje z zakresu nowoczesnych usług w Kolnie etap II;

5. Modernizacja Urzędu Miasta;

6. Modernizacja oświetlenia ulicznego;

7. Modernizacja stadionu;

8. Przekazano aport do spółki miejskiej w kwocie 220.000,00 zł;

9. Rewitalizacja placów użyteczności publicznej;

10. Przekazano dotacje na wykonanie modernizacji KOKiS.

W ramach wydatków na realizację programów finansowanych z udziałem środków europejskich

zrealizowano:

 - Przygotowanie terenów pod inwestycję z zakresu nowoczesnych usług w Kolnie Etap II -

Urząd Miasta Kolno;

-  Modernizacja oświetlenia ulicznego - Urząd Miasta Kolno;

- Termomodernizacja budynków komunalnych;

- Rewitalizacja placów użyteczności publicznej;

- Akademia kompetencji cyfrowych;

- Aktywny przedszkolak;

- Centrum Integracji Społecznej;

- Rewitalizacja KOKiS.

Ad. b).

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu Janowi Żubrowskiego – Przewodniczącego Komisji

Rewizyjnej, który przedstawił opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu miasta 

za 2019 rok i wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi z tego tytułu (opinia  

i wniosek w załączeniu).

Ad. c).

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do podpunktu „c”. Uchwałę

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku w sprawie wyrażenia

opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Miasta  Kolno  sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu

miasta Kolno za 2019 rok oraz uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej

w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady

Miasta  Kolno  wniosku  o  udzielenie  Burmistrzowi  absolutorium  za  2019  rok  otrzymaliście

Państwo  wraz  z  materiałami  na  dzisiejsze  posiedzenie  sesji. Opinie  Regionalnej  Izby

Obrachunkowej są pozytywne.

Ad. d). 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minut przerwy.
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Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady.

Ad. e).

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do podpunktu „e” tj. projektu

uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za  2019 rok. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez

poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. Dwóch

radnych nie brało udziału w głosowaniu. 00000000000000000000000000000000000000000000

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania

finansowego  wraz  ze  sprawozdaniem  z  wykonania  budżetu  za   2019  rok,  Rada  podjęła

jednogłośnie. 

uchwała nr XIII/99/20

(w załączeniu)

Ad. f).

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do podpunktu „f”. Rada Miasta

przyjęła  sprawozdania,  zatem  przystępujemy  do  podjęcia  uchwały  w  sprawie  udzielenia

absolutorium  Burmistrzowi  Miasta  z  tego  tytułu.  Projekt  uchwały  był  analizowany  przez

poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały ten projekt.

Dyskusji nie było.

Następnie Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu

uchwały głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero.

Dwóch radnych nie brało udziału w głosowaniu.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi

Miasta, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XIII/100/20

(w załączeniu)

Przewodniczący Rady złożył gratulacje Panu Burmistrzowi.

Burmistrz Miasta podziękował radnym za udzielone absolutorium. 

Ad. 7.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta  Kolno na 2020 rok.  Projekt

uchwały  był  w  materiałach  i  był  analizowany  przez  Komisje  Rady.  Komisje  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały.
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Dyskusji nie było.

Przewodniczący  Rady  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie.  Za  podjęciem  uchwały

głosowało  14  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów  wstrzymujących  się  –  zero. 

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie zmian w budżecie miasta Kolno na 2020

rok, Rada podjęła jednogłośnie.

uchwała nr XIII/101/20

(w załączeniu)

Ad. 8.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do 8 punktu porządku obrad 

tj. podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w mieście Kolno.

Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało  14  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów  wstrzymujących  się  –  zero.  

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  zaliczenia  drogi  do  kategorii  dróg

gminnych w mieście Kolno, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XIII/102/20

(w załączeniu)

Ad. 9.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  podjęcie  uchwały  uchylająca  uchwałę  w  sprawie  określenia  przystanków

komunikacyjnych, którego właścicielem jest Miasto Kolno oraz warunków i zasad korzystania z

tych przystanków.  Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – zero. 

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  uchylającą  uchwałę  w  sprawie  określenia

przystanków komunikacyjnych, którego właścicielem jest Miasto Kolno oraz warunków i zasad

korzystania z tych przystanków, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XIII/103/20

(w załączeniu)

Ad. 10.
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Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym

umowy najmu lokalu użytkowego. Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez

Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało  14  radnych,  głosów  przeciwnych  –  zero,  głosów  wstrzymujących  się  –  zero.  

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie

bezprzetargowym umowy najmu lokalu użytkowego, Rada podjęła jednogłośnie. 

uchwała nr XIII/104/20

(w załączeniu)

Ad. 11.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj.  podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie

miasta  Kolno.  Projekt  uchwały  był  w  materiałach  i  był  analizowany  przez  Komisje  Rady.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.

Głos zabrał radny Andrzej Szymański.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 12 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – 2.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  regulaminu  utrzymania  czystości

i porządku na terenie miasta Kolno, Rada podjęła większością głosów. 

uchwała nr XIII/105/20

(w załączeniu)

Ad. 12. 

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty. Projekt uchwały był w materiałach i był

analizowany  przez  Komisje  Rady.  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Komisja  Budżetu

i Finansów negatywnie zaopiniowały projekty uchwał. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji oraz

Komisja Praworządności i Spraw Obywatelskich pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały –

metoda od ilości zużytej wody. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały –

metoda od osoby zamieszkującej daną nieruchomość. 

Głos zabrali:  
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1. Burmistrz  Miasta  Andrzej  Duda  przedstawił  zmieniony  projekt  uchwały  zawierający

autopoprawkę (projekt uchwały – od ilości zużytej wody),

2. Radny Paweł Sielawa, 

3. Radny Zbigniew T. Twarowski,  

4. Radny Andrzej Szymański.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych – 3, głosów wstrzymujących się – zero. Jeden radny

nie brał udziału w głosowaniu.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwałę  w sprawie  wyboru  metody ustalenia  opłaty  za

gospodarowanie odpadami  komunalnymi oraz ustalenia stawki tej  opłaty – metoda od ilości

zużytej wody, Rada podjęła większością głosów.  

Obrady sesji opuścił Radny Jan Kapelański. Stan obecnych – 13 radnych. 

uchwała nr XIII/106/20

Ad. 13.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad  tj.  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych

na terenie miasta Kolno.  Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje

Rady.  Komisja  Rozwoju  Gospodarczego  i  Komisja  Budżetu  i  Finansów  negatywnie

zaopiniowały  projekty  uchwał.  Komisja  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  oraz  Komisja

Praworządności i Spraw Obywatelskich pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – metoda od

ilości zużytej wody. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – metoda od

osoby zamieszkującej daną nieruchomość.

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 9 radnych, głosów przeciwnych – 2, głosów wstrzymujących się – 2.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właścicieli  nieruchomości

położonych na terenie miasta Kolno – metoda od ilości zużytej wody, Rada podjęła większością

głosów. 

uchwała nr XIII/107/20

(w załączeniu)

Ad. 14.
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Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj.  podjęcie  uchwały  w sprawie  szczegółowego sposobu i  zakresu  świadczenia  usług  

w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli  nieruchomości  

i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości

opłatę  za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  Projekt uchwały był w materiałach i  był

analizowany przez Komisje Rady. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Głos zabrali: 

1. Zbigniew T. Twarowski, 

2. Burmistrz Miasta Andrzej Duda.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 11 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się – 2.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  szczegółowego  sposobu  i  zakresu

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i  zagospodarowania  tych  odpadów,  w  zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, Rada podjęła większością głosów. 

uchwała nr XIII/108/20

(w załączeniu)

Ad. 15.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do kolejnego punktu porządku

obrad tj. podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym w zakresie

podjęcia  uchwały  Rady  Miasta  Kolno  w  sprawie  ochrony  zdrowia  mieszkańców  przed

elektroskażeniem.  Projekt uchwały był w materiałach i był analizowany przez Komisje Rady.

Komisja nie uwzględnia petycji. 

Dyskusji nie było.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. Za podjęciem projektu uchwały

głosowało 10 radnych, głosów przeciwnych – 1, głosów wstrzymujących się – 2.

Wynik imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwałę  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  w  interesie

publicznym  w  zakresie  podjęcia  uchwały  Rady  Miasta  Kolno  w  sprawie  ochrony  zdrowia

mieszkańców przed elektroskażeniem, Rada podjęła większością głosów. 

uchwała nr XIII/109/20

(w załączeniu)

Ad. 16.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do pkt 16 porządku dziennego

tj.  sprawozdanie  z  działalności  Miejskiej  Biblioteki  Publicznej  w  Kolnie  za  2019  rok.
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Sprawozdanie  było w  materiałach  i  było  analizowane  przez  poszczególne  Komisje  Rady.

Komisje Rady nie wniosły uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kolnie za 2019

rok.

Ad. 17.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przystępujemy do pkt 17 porządku dziennego

tj. sprawozdanie z działalności Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu. Sprawozdanie było w

materiałach i było analizowane przez poszczególne Komisje Rady. Komisje Rady nie wniosły

uwag do sprawozdania.

Dyskusji nie było.

Uwag do  sprawozdania  nie  wniesiono,  w związku z  tym Przewodniczący Rady  stwierdził,  

że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Kolneńskiego Ośrodka Kultury i Sportu.

Ad. 18.

Pan Mariusz Rakowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 18 porządku obrad 

tj. odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz wolne wnioski. 

Burmistrz Miasta odniósł się do zgłoszonych interpelacji i zapytań.

Całość  wypowiedzi  można  odsłuchać  z  nagrania  zamieszczonego  na  stronie:

bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz www.umkolno.pl .

Wolnych wniosków nie zgłoszono.

Ad. 19. 

Przewodniczący Rady stwierdził  wyczerpanie przyjętego porządku dziennego sesji  i  zamknął

obrady XIII sesji zwyczajnej Rady Miasta Kolno. 

Na  stronie  bip.um.kolno.wrotapodlasia.pl  oraz  www.umkolno.pl,  można odsłuchać  nagranie  

z sesji.

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w sesji.

Na tym protokół zakończono. 

   Przewodniczący Rady Miasta

                            Mariusz Rakowski

Protokołowała:

Justyna Sokołowska  
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